
UCHWAŁA NR XXI/144/12
RADY GMINY ŻAGAŃ

z dnia 27 września 2012 r.

w sprawie oświadczenia dotyczącego istotnych spraw gminy 

Na podstawie art. 18 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  (tekst 
jednolity Dz.U z 2001 r. Nr 102, poz. 1591 ze zm.), uchwala się co następuje: 

§ 1. Rada Gminy wyraża pozytywne stanowisko w sprawie ugody z Województwem 
Lubuskim w przedmiocie zrzeczenia się prawa do odszkodowania za grunty gminne 
przejęte z mocy prawa na własność Województwa Lubuskiego z przeznaczeniem pod 
rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 295 na odcinku od km 7+810,00 do km 8+389,00 
w miejscowości Gorzupia Dolna w kwocie 32 000,00 zł , jednocześnie zatrzymując prawo 
do odszkodowania w wysokości symbolicznej 100,00 zł. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żagań. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób 

zwyczajowo przyjęty. 
 

Przewodniczący Rady 
Gminy Żagań 

Bolesław Galent



Uzasadnienie
W związku z realizacją rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 295 od km 7+810,00 do km 
8+389,00 w miejscowości Gorzupia Dolna w myśl przepisów ustawy z dnia 10 kwietnia 
2010 roku o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 
publicznych /Dz.U z 2008 r. Nr 193, poz. 1194 z póź. zm./ grunty komunalne z mocy 
prawa zostały przejęte na własność Województwa Lubuskiego w związku z powyższym 
gminie przysługuje odszkodowanie za przejęte mienie komunalne. Zarząd Dróg 
Wojewódzkich pismem z dnia 10 września 2012 r. zawnioskował o przystąpienie do 
zawarcia ugody administracyjnej, która w praktyce oznaczałaby zrzeczenie się prawa 
gminy do odszkodowania ustalonego zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce 
nieruchomościami i przyjęcia symbolicznej kwoty odszkodowania, argumentując to 
wysokim kosztem inwestycji, w ramach której planują przebudowę istniejących zjazdów 
na drogi zbiorcze, przebudowę istniejących ogrodzeń, przebudowę dwóch skrzyżowań, 
ciągi piesze, przebudowę istniejących przepustów, parking przy sklepie, kanalizację 
deszczową, zatoki i pętle autobusowe. Wobec powyższych argumentów Rada Gminy 
przychyliła się do prośby wspierając inwestycję mającą na celu poprawę korzystania 
z przedmiotowej drogi przez mieszkańców gminy. 


	
	



